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Betreft nood steun Anne Frank Stichting programma leren van de oorlog

Leren van de oorlog

• Sinds 2011 financiert VWS structureel voor 1 3 het educatieprogramma van de Anne Frank

Stichting AFS leren van de oorlog met een bedrag van ca stichting zelf

De AFS ontvangt verder geen enkele subsidie

• Het educatieprogramma van de AFS is erg goed Steeds wordt de impact van de activiteite

onderzocht waarop deze weer wordt aangepast en opnieuw uitgevoerd De

educatieactiviteiten van de AFS zijn gericht op jongeren in scholen en als ambassadeurs

voetbal spreekkoren racisme politie en onderwijs po vo en mbo

10 2bbetaalt uit de kaartverkoop I

Covid 19

De Covid 19 maatregelen hebben een enorme impact op de AFS met name op het museumbezoek

AFS laat in gewone tijden 80 mensen per 15 minuten binnen Vanwege corona is dat nu

maximaal 40 man Vanaf 1 juni is AFS gestart met 15 man per kwartier Daarbij komt dat de

AFS vooral bezocht wordt door buitenlandse toeristen en die stroom is niet op gang VK en

USA staan op gedeeld nummer 1

AFS komt niet in aanmerking voor de noodmaatregelen van OCW en het Mondriaanfonds

Wei voor de NOW

Aan de kostenkant is fors bezuinigd a lie losse mensen zijn niet gecontinueerd Alle vaste

medewerkers met kantoorwerk worden ook ingezet voor museumdiensten

De Raad van bestuur verwacht dat het museum met kunst en vliegwerk en door aanwending

van de reserves niet zal omvallen De AFS hoopt vanaf 2023 pas weer op de gewone

inkomsten te zitten

Verzoek steun van VWS door AFS

■tMHDJl heeft via het hoofd van de afdeling educatie een verzoek tot

steun bij VWS gelegd mondeling
• Probleem ligt bij de bijdrage van de AFS in 2021 en 2022 aan het programma leren van de

oorlog Achter deze bijdrage zitten fte s het is onvermijdelijk dat er ontslagen zullen vallen

• AFS zou het liefst willen dat VWS de bijdrage van de AFS in 2021 en 2022 voor zijn rekening

neemt Dat is een bedrag van circa totaai tweemaal ruim fJUlilfelDB

• AFS wil snel weten wat ze kunnen verwachten vanwege in te zetten ontslagprocedures
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Mogelijke beleidslijn

overwegingen
• Het educatieprogramma van de AFS is erg goed Ik vind het eigenlijk beter dat de

educatieprojecten van het NC en de SMH

• De AFS is geen lid van de SMH en heeft daarom geen noodsteun ontvangen van VWS We

hebben gekozen voor SMH instellingen omdat via die weg een juridisch houdbare weg voor

noodsteun is gevonden Bij de staatssecretaris hebben we wel aangegeven dat ook de AFS in

problemen is gekomen
• Vraag is hoe onze steun zich zou moeten verhouden tot de bedragen die we aan de SMH

instellingen beschikbaar hebben gesteld Overloon en Airborne hebben bv bijnaEE2E3B
gekregen Het uitgangspunt voor die noodsteun was wel anders nl gemiste
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kaartverkoopinkomsten Hier gaat het niet cm noodsteun maar om de continuering van een

goed educatieprogramma in de komendetwee jaar

Anders dan andere musea ontvangt de AFS geen subsidie van gemeente of fondsen Ze

komen ook niet aanmerking voor noodsteun van OCQW

Politiek risico is dat de stass in verlegenheid komt als hij niet op een of andere manier ook de

AFS steunt

Check bij het Vfonds leert dat ze als VWS ook wat doet maximaal €

willen stellen

Geen enkele ander museum heeft investeert jaarlijks zoveel geld in educatie WOII als de AFS

Dat de AFS nu na bijna 10 jaar aan VWS vraagt om hun eigen bijdrage voor twee jaar over te

nemen zodat het programma in zijn huidige vorm wordt gecontinueerd is niet een hele

grote is een Natuurlijk doet de AFS dit vanuit de opdracht van Otto Frank maar deze

doelstelling sluit natuurlijk ook aan bij de doelstelling van de stass jongeren en nieuwe

doelgroepen bereiken met het verhaal WOII Het zou wel erg zuur zijn als aan het eind van

de periode van de staatssecretaris deze inzet van de AFS verloren gaat

beschikbaar10 2b

Wat te doen

We kunnen voor twee jaar 2021 en 2022 een bedrag beschikbaar stellen Een gedeeltelijke lening
heeft geen voorkeur van de AFS wellicht kunnen we daar over onderhandelen

Vraag is dan welk bedrag reeel is en of we financiele ruimte hebben Er zijn middelen beschikbaar op

het bestedingsplan in 2021 en 2022 1 5 miljoen in 2021 en 2 5 miljoen in 2022 voor activiteiten van

het veld onder de noemer platform WOII De noodsteun aan de musea is hier ook uit betaald

Grote vraag is welk bedrag Wat vinden jullie van 3 ton voor twee jaar

Vraag is nog welke voorwaarden we gaan stellen AFS is bvgeen lid van de SMH Het Vfonds wil dat

graag als voorwaarde stellen vind ik ingewikkeld We kunnen de AFS wel vragen om hun kracht in te

zetten voor het bredere veld En misschien beter nog kunnen we een mooie verbinding maken met

de IHRA educational quidelines Dan hebben we dat probleem ook opgelost


